
 

Protokół z zebrania wiejskiego sołectwa Bagno 

 

Zebranie wiejskie odbyło się w dniu 15 marca 2023 r., o godz. 1700, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Bagnie. Na ogólną liczbę 140 mieszkańców sołectwa, w zebraniu udział wzięło 16 osób, a więc 

więcej niż 1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbywało się w I terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

      1)    Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Tomasz Waruszewski, 

2)   Sołtys - Edyta Gorzka,   

3)   Pracownik Urzędu Gminy – Marta Bartkowska, 

 

Porządek zebrania:  

 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2022 rok.  

3. Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4. Wnioski i zapytania.  

5. Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania: 

Ad. 1. 

Zebranie otworzyła i prowadziła Sołtys wsi Pani Edyta Gorzka. Przywitała zebranych i stwierdziła 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodnicząca zebrania przedstawiła projekt porządku 

zebrania.  

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2. 

Sołtys wsi Pani Edyta Gorzka przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej  

za 2022 r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2.                  . 

Złożyła podziękowania radzie sołeckiej, KGW oraz wszystkim mieszkańcom Bagna za ogromne 

wsparcie i pracę na rzecz sołectwa.      

  

 

 



            .  

Ad. 3.  

Głos zabrał Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie Tomasz Waruszewski. 

 

Przywitał mieszkańców wsi i podziękował za obecność.  

 

Podziękował i pogratulował Pani Sołtys za sprawozdanie oraz bardzo aktywną działalność na rzecz 

wsi.  

 

Informacje ogólne przekazane przez Wójta:  

1. Obowiązek zgłaszania szamb – zgłaszać się do p. Aliny Ławickiej, druki były rozdawane na 

zebraniu. 

2. Do 24 marca 2023 r. można składać wnioski o odbiór odpadów  z produkcji rolniczej. 

3. Został ogłoszony konkurs przez Marszała Województwa pod nazwą „Eko sołectwo”. Sołtysi 

przekażą informacje mieszkańcom.  

4. Informacje dotyczące zagrożeń: wojną, pandemią COVID-19 w wariancie „kraken”, ptasia 

grypa, afrykański pomór świń, zagrożenia spowodowane zmianami klimatycznymi.  

5. Zaprosił mieszkańców na otwarcie Hali Targowej w Bratianie, które odbędzie się 18 marca 

2023 r.   

6.  Informacje dotyczące miejscowości  Bagno:  

  Skierował słowa pochwały i uznania za wielkie zaangażowanie mieszkańców w dzia-

łalność społeczną, min.: 

   -  za udział w konkursie ,,Piękna zagroda, czysta wieś’’ i osiągnięcie wysokiego miejsca  

      w  konkursie, zachęcił do dalszego dbania o wieś, 

                     - pogratulował  i podziękował za  intensywną działalność Kołu Gospodyń Wiejskich, za    

                       udział w  licznych akcjach społecznych WOPŚ, Dnia Kobiet itp.  

                   ● Poinformował o planie budowy Biedronki w sąsiedniej miejscowości Jamielnik. 

                      

             

             Ad. 4 

●   Mieszkanie wsi zapytał się co z planami budowy farmy fotowoltaicznej na terenie wsi 

Bagno?  

Odp.: Wójt odpowiedział, iż o przeznaczeniu ziemi decyduje właściciel nieruchomości, 

Gmina nie ma prawa wstrzymać budowy farmy fotowoltaicznej, dba aby wszystko 

przebiegło zgodnie z prawem. Sfera zagrożeń będzie badana przez Regionalną Dyrekcję 

Ochrony Środowiska w Olsztynie oraz Sanepid, którzy wydadzą opinię i uzgodnienie. Gmina 

zwracała się również z zapytaniem do Ministra Zdrowa i oraz Ministra Klimatu  

i Środowiska o wypływ farm fotowoltaicznych na zdrowie, otrzymano 

odpowiedź, że odziaływanie nie ma wpływu na zdrowie.                    .  



  ●   Ponownie padła prośba o nowe lampy solarne oraz siłownię zewnętrzną, na powstającej           

ścieżce  spacerowej.  

 Odp.: Wójt odpowiedział, iż w tej chwili nie może niczego obiecywać. 

   ● Mieszkaniec poruszył temat złego stanu drogi Radomno-Pustki.      . 

  Odp.: Wójt odpowiedział, iż jest to droga powiatowa. Powiat planuje modernizację drogi.  

   ●  Czy wiadomo który wariant wybrano na budowę S5?  

   Odp.: Na chwilę obecną nie ma nowych informacji.  Teraz cały rok będą trwały analizy, 

    biorące pod uwagę różne kryteria , min. koszty, inwazyjność w środowisko, społeczne oraz  

    techniczne.  Gmina również złożyła swoje uwagi - przede wszystkim o dodatkowy węzeł oraz  

    o brakujące drogi serwisowe. Prawdopodobniej decyzja zostanie podjęta w II kwartale 2024 r.   

  ●  Mieszkanka podzieliła się swoim zdaniem na temat preferencyjnego węgla zakupionego z gminy. 

     Odp.: Zakup dokonywany był dobrowolnie i za jakość nie odpowiada gmina. 

  ● Poruszono temat nagminnie porzucanych śmieciach.            . 

  Odp.: Niestety zaśmiecanie to duży problem, świadczący o braku edukacji w tym kierunku       

  oraz kultury osób zaśmiecających. Jeżeli Państwo są naocznymi świadkami proszę 

  o  zgłoszenie na policję lub do gminy. 

Ad.5. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Sołtys zamknęła zebranie wiejskie sołectwa Bagno. 

 

protokołowała                                                                                                 Sołtys wsi 

Marta Bartkowska                                                               Edyta Gorzka 


